

WELCOME TO OTTAWA!

On behalf of Ottawa Tourism, we extend to you a warm welcome to our beautiful city. Ottawa is incredibly proud to host the **Canadian Psychological Association Annual Meeting 2024**.

Located on the unceded territory of the Algonquin Anishinaabe nation, Ottawa offers a dynamic cultural milieu that embraces the Indigenous heritage of this land. As the capital of a bilingual nation bordering the province of Québec, you'll hear both English and French (and a multitude of other languages) on our streets. The city features a thriving cultural scene, a wealth of historic landmarks, wide-open green spaces and delivers a truly unique Canadian experience. Our national museums devoted to science, technology, aerospace, and more, offer creative and state-of-the-art exhibitions, as well as modern convention venues, offering a unique and inspiring meeting experience to its delegates. Add all of that to its clean, green, and natural setting, and you've got a capital that attracts millions of visitors every year.

When your business is done, we encourage you to explore the many attractions of the area. A pedestrian-friendly downtown core that is home to many remarkable hotels allows for delegates to attend an event and to then take in the city's many sights with ease. From beautiful museums to outdoor adventure in any season, to award-winning restaurants and high-end shopping, you can be sure that there is plenty for everyone to see and do.

To find out what's on while you're here visit www.ottawatourism.ca and be sure to share your experiences with us on social media using the hashtag **#MyOttawa**. Enjoy your visit to Ottawa and we sincerely hope we have the pleasure of welcoming you back soon!

BIENVENUE À OTTAWA!

Au nom de Tourisme Ottawa, nous tenons à vous souhaiter la bienvenue dans notre belle ville. Ottawa est très fière d'accueillir **l'assemblée générale annuelle et congrès national de la Société canadienne de psychologie 2024**.

Située sur le territoire non cédé de la nation algonquienne Anishinaabe, Ottawa offre un milieu culturel dynamique qui embrasse l'héritage autochtone de cette terre. En tant que capitale d'une nation bilingue limitrophe de la province de Québec, vous entendrez l'anglais et le français (et une multitude d'autres langues) dans nos rues. La ville offre une scène culturelle florissante, une multitude de monuments historiques, de vastes espaces verts et une expérience canadienne vraiment unique. Nos musées nationaux consacrés à la science, à la technologie, à l'aérospatiale, etc., proposent des expositions créatives et de pointe, ainsi que des salles de congrès modernes, qui offrent à leurs délégués une expérience unique et inspirante. Ajoutez à cela un cadre propre, vert et naturel, et vous obtenez une capitale qui attire des millions de visiteurs chaque année.

Une fois votre travail terminé, nous vous encourageons à explorer les attractions de la région. Un centre-ville piétonnier qui abrite de nombreux hôtels remarquables permet aux délégués d'assister à un événement et de visiter ensuite les nombreux sites touristiques de la ville en toute simplicité. Des musées magnifiques aux aventures en plein air en toute saison, en passant par les restaurants primés et les boutiques haut de gamme, vous pouvez être sûr qu'il y a beaucoup de choses à voir et à faire pour tout le monde.

Pour savoir ce qui se passe pendant votre séjour, visitez le site www.ottawatourism.ca et n'oubliez pas de partager vos expériences avec nous sur les médias sociaux en utilisant l'hashtag **#MonOttawa**. Nous vous souhaitons un excellent séjour à Ottawa et espérons vous accueillir de nouveau très bientôt!



Michael Crockatt

President & CEO | Président-directeur général